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Verslag van de Algemene Voorjaarsvergadering van Kring Kempenland op 
maandag 15 april 2019. 
Deze vergadering is gehouden in het Gildehuis van Sint Jorisgilde Stratum aan 
de Boutenslaan. 
 
Aanwezig; slechts 39 van de 52 gilden van Kring  
Berichten van verhindering zijn ontvangen van: 
- Sint Catharinagilde Nuenen-Boord en  en  Sint Catharinagilde Son; van District 
Noord en later van District Centrum, het Ridderlijk Gilde St. Sebastiaan. 
-Sint Annagilde Westerhoven en Sint Cathariagilde Valkenswaard 
 
TRH standaardrijden Martien Winters en TRH Trommen/Bazuinblazen William van 
den Berk en de PLvDRH Zuid was ziek. 
 
De volgende gilden waren niet aanwezig en hadden zich ook niet afgemeld… 
District West;  Sint Jorisgilde Zeelst, Sint Jansgilde Oerle, en O.L Vrouwegilde  
Eersel 
District Zuid; Sint  Antonius en Sint Cathariagilde Aalst, St. :Petrus Bandengilde 
Schaft, en St. Wiilibrordusgilde Waalre 
District Centrum; Sint Jorisgilde Vlokhoven,  
De Plaatsvervangende Districts Raadsheer van  West was eveneens niet aanwezig 
evenals een aantal Ere-Raadsheren. 
 
1. Opening en berichten van verhindering. 
-Deze Algemene  Voorjaarsvergadering wordt door de Kringvoorzitter  Felix 
Crooijmans geopend met de Christelijke groet en hij heet iedereen welkom en geeft 
het woord aan de secretaris om de berichten van verhindering voor te lezen. 
 
2. Herdenking van de overleden gildezusters en – broeders. 
Felix leest de namen voor van de overledenen van de 4 districten, die gemeld zijn.  

 
3. Mededelingen van de voorzitter.  
Geen mededelingen 
 
4  Voorstellen nieuwe redacteur van “De Gildetrom” Ton Steenbakkers. 

 



Op verzoek van de voorzitter gaat Ton  staan en stelt zichzelf voor; hij is nu o.a. ook 
bezig met de organisatie van het Jeugdtoernooi, is 36 jaar werkzaam geweest in het 
onderwijs en heeft de functie van wethouder vervuld. Ton is ( nog) geen 
gildebroeder. 
 
 
5.Notulen van de Algemene Najaarsvergadering van maandag 12 november 
2018. 
Er was een vraag over punt 9; uitleg over nieuwe digitaal inschrijfformulier, dat na 
invulling door de secretarissen van de gilden niet meer te printen zou zijn. Een 
vertegenwoordiger van het gilde uit Valkenswaard gaf aanwijzingen zodat het wel 
kon. 
 
 
6.Recap van de verslagen districtsvergaderingen voorjaar 2019 voor zover 
aanwezig. 
De recap gaf geen aanleiding tot vragen en werd derhalve goedgekeurd met dank 
aan de samensteller. 
 
7.Jaarverslagen technische commissies. 
Ook deze gaven geen aanleiding tot vragen en werden akkoord bevonden. 
Wel een verzoek van de TRH vendelen aan de gildesecretarissen om het jaarverslag 
ook aan de vendeliers van hun gilde te verstrekken. 
 
8. Ingekomen en verzonden stukken , voor zover van belang. 
ER zijn  2 mails binnen gekomen van St. Annagilde Riethoven met het voornemen 
om de Districtsdag 2020 te organiseren en de Kringgildedag 2022 op 1e pinksterdag 
in juni. Beiden zijn door de vergadering akkoord bevonden. 
 

9 Toelichting balans en resultatenrekening 2018. 
Dit was helemaal duidelijk en gaf geen aanleiding tot vragen 
 
10. Verslag kascommissie/Financiële zaken. 
Er zijn 2 gildebroeders de kas wezen controleren en alles was goed, hun 
bevindingen werden door de penningmeester voorgelezen. Er kwam een opmerking 
uit de zaal, dat een lid van de kascontrole commissie dat zou moeten doen. Gaan we 
de volgende keer zo regelen, we proberen Toon van de Ven die het dan voor de 2e 
keer doet hierbij aanwezig te laten zijn . Vervolgens werd door de vergadering 
décharge verleend voor het gevoerde beleid door middel van applaus. 
 
11. Begroting Kring Kempenland 2019. 
Het voorstel van het  Dagelijks Bestuur om de contributie voor 2019 op peil 2017 te 
bevriezen vond instemming. Voor 2020 zal opnieuw worden bekeken of de 
aangekondigde verhoging doorgang moet vinden. 
Voor nieuwe hoeden en sjerpen zijn offertes aangevraagd, totaal kosten ca. 5000,--

euro, eventuele bijdrage Prins Bernard Cultuurfonds gaat hiervan af. Besloten wordt 

dit aan te schaffen ten laste van de reserves. 

12.(Her)verkiezingen leden Kringbestuur. 



Tussentijds aftredend en niet herkiesbaar, onze voorzitter Felix Crooijmans. Voor zijn  
opvolging hebben we als bestuur een kandidaat in de persoon van huidige vicevoorzitter 
Roeland van Hooff. Ook voor zijn eventuele vervanging heeft het bestuur een kandidaat 
gevonden in de persoon van de huidige Districts Raadsheer Noord, Dré Bemelmans. 
Aftredend en herkiesbaar zijn de penningmeester Henk Vrenken en de 2e secretaris Bart van 
Lieshout. 
Voorstellen nieuwe Districts Raadsheer West, Wouter Hompes. 
Vanuit de gilden zijn er binnen het statutaire termijn geen tegenkandidaten voorgesteld, dus 
werden de kandidaten in functie gekozen met applaus van de aanwezigen. 

Hieronder de toespraak van de scheidende voorzitter 

 
- gedenkwaardige avond. 
- in 2000 gildebroeder van het St. Catharina en Barbaragilde Geldrop 
- ik wist maar amper wat een gilde was. 

- 2004 crisis in het kringbestuur: Mathieu van der Voort was eigenlijk nog maar alleen over.  
- Ik was net benoemd als opvolger van Henk Janssen die al drie jaar bezig was om zijn 

secretariaat over te geven aan een ander. Jan Schrurs werd voorzitter, Roeland 
penningmeester en een tijd later werd Gerard 2de secretaris.  
 Toen Jan 8 jaar later, in 2012 terugtrad ben ik hem opgevolgd. 

• Altijd graag gedaan, kost wel wat tijd maar het was heel erg leuk om het te mogen 
doen. 

• Veel onderscheidingen uit mogen reiken en heel veel vergaderingen bezocht van de 
kring en van de federatie. 

• Ik word dit jaar 70 en wil het wat kalmer aan gaan doen. Chaletje op de camping in 
Zeeland waar we graag naar toe gaan. Mijn vrouw werkt nog, ook in de weekenden 
en dan is het vaak niet mogelijk om naar zee te gaan, vooral ook vanwege mijn 
bezigheden als voorzitter. 

• Daarom stop ik . Ik heb nu bijna 50 jaar vrijwilligerswerk gedaan. Dat is mooi 
geweest.  

• Dank jullie allen voor het in mij gestelde vertrouwen. Ik zal het wel gaan missen, maar 
ik weet zeker dat mijn opvolger een geweldige voorzitter zal zijn. Ik ben dan ook blij 
dat hij het wil doen, ondanks het feit dat hij nu al weet hoeveel tijd het zal gaan 
kosten. Ik wens ook Dré heel veel succes toe als vicevoorzitter.  

• OVERDRACHT SCHILD ( de naam en datum staan er al op, behalve de 
einddatum……) en HAMER. 

• Succes en bedankt. 
 
Vervolgens is de 1e daad van de nieuwe voorzitter om zijn  opvolger als vice-voorzitter Dré 
Bemelmans te feliciteren met zijn  benoeming en het bijbehorende schild om te hangen. 
Voorts kreeg de scheidende voorzitter een bos bloemen aangeboden om zijn thuisfront te 
verrassen. 
 
De toespraak van Roeland is op een aparte bijlage 1 vermeld. 

 Pauze en gelegenheid de scheidende en de nieuwe voorzitter en vicevoorzitter 
de hand te schudden. 

 
 
13. Nieuws uit de NBFS   
Der is een nieuw bestuursmodel in ontwikkeling in samenwerking met een 2 tal 
externe adviseurs. In principe is er door de kringen ja gezegd tegen dit model, echter 



over de juiste invulling moet nog verder gesproken worden door de commissie 
“Toekomst”. 
Er gaan stemmen op in de vergadering dat de AVG voor de gilden nog te onduidelijk 
is en te lang duurt en dat er geadviseerd wordt om een echte jurist in te schakelen 
om dit klip en klaar en toegesneden op de Brabantse gilden duidelijke gebruiks -
aanwijzing te produceren met onderlagen. 
 
14. Voortgang organisatie Jeugdtoernooi zondag 19 mei 2019 bij Sint Jorisgilde 
Zesgehuchten. 
Voorbereidingen lopen goed, er zijn slechts 5 tamboers en 11 vendeliers uit onze 
Kring die meedoen. DE vice-burgemeester komt hier naar toe. Verder nog weinig 
nieuws te melden. Eventuele kandidaten om het jeugdtoernooi (na grondige 
evaluatie van dit jaar), in 2020 te willen organiseren worden opgeroepen zich bij het 
secretariaat te melden. 
 
15. Kringgildedag zondag 2 juni bij het Heilig Kruisgilde Gerwen. 
Sponsering loopt uiterst moeizaam, programmaboekjes komen over 3 weken, rest 
loopt volgens planning, alle vergunningen zijn  verleend, alles is besteld. 
 
16. Ondertekening contract met St. Catharina-ST. Barbaragilde Leende voor 
organiseren Kringgildedag 2020 op zondag 7 juni. 
Het papieren contract werd door de nieuwe Kringvoorzitter, de 1e secretaris en de 
penningmeester wegens het Bestuur en van het organiserende gilde door de 
regerend deken Erik van Happen, de deken-schrijver Coen Heijmans en de Deken-
penningmeester Wim van den Broek in tweevoud ondertekend onder algemene 
belangstelling. Er werden diverse foto’s gemaakt van de ondertekenaars in uniform. 
 
17. Vorming commissie c.a. werkgroep , die de toekomst van onze 
Kringgildedagen gaat onderzoeken ne “veiligstellen”. 
Roeland vraagt een aantal mensen om in de werkgroep plaats te nemen en 
gezamenlijk over de toekomst na te denken en een advies uit te brengen. 
Belangstellenden en kandidaten kunnen zich bij het secretariaat melden. Het 
Kringbestuur zal zich buigen over de kaders. 
 
18.Stand van zaken enquetes en bezochte gilden door onze vice voorzitter. 
Zie bijlage 2 
 
19. Rondvraag. 
- Ton Steenbakkers;  Het was een leerzame en veelbewogen avond. Hij ziet graag 
een verslagje met foto’s tegemoet van iemand voor plaatsing in de volgende 
Gildetrom. Felix Crooijmans heeft toegezegd een stukje te zullen schrijven en de 
foto’s komen op de DB  watts app. 
-Mike Gerrits, St. Catharina gilde Eindhoven Stad,  OP 18 september 2019 
organiseert hun gilde  de 75 jarige bevrijding van Eindhoven. Het zal toegespitst 
worden bij en in het stadshuis. Hierbij zijn alle gildebroeders van harte welkom.  
Uitnodiging komen nog en het zou mooi zijn  als er meerdere tamboers deelnemen. 
 
 
 
 



20.Sluiting. 
Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering met de christelijke 
groet, biedt iedereen nog een drankje aan en wenst allen wel thuis. 
  
 
Noot; -Na de vergadering meldde zich Dolf Mulder spontaan aan namens het St. 
Joris-St. Barbaragilde Maarheeze om lid van de  werkgroep toekomst 
Kringgildedagen te worden.  Dlof is hoofdman van zijn  gilde en te bereiken via email 
van het secretariaat;                 gilde.maarheeze@upcmail.nl 
 
Ook meldde zich het St. Martinusgilde Waalre aan om mee te doen met de evaluatie 
Jeugdtoernooi en eventuele organisatie voor 2020. Eveneens via secretariaats email 
te bereiken.             pwl.houben@chello.nl 
 
Opgemaakt te Gerwen door Gerard Gorselink, 1e secretaris Kring Kempenland. 
1e versie d.d. 25 en 26 april 2019 

 


